
 

  

 

Tarnów, 25 marca 2024 r. 

KRM.0003.891.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na CI sesji Rady Miejskiej 21 marca 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Rzepecki w związku z remontem chodnika 
przy ulicy 16 Pułku Piechoty od strony Gemini, gdzie ma przebiegać ścieżka rowerowa i niezależnie od 
tego wymieniane są rury na media, poprosił o dokonywanie częściowych odbiorów stanu w jakim 
pozostawiany jest plac budowy, tak, aby firma, która wykonuje usługę na osiedlu na bieżąco usuwała 
usterki, które spowoduje np. ciężkimi sprzętami.  „Firma powinna oddać plac budowy w takim stanie 
w jakim go zastała, a nie żeby mieszkańcy dodatkowo płacili z własnej kieszeni za te remonty.”   
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


